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PH-7170/2012 

 

J e g y z ő k ö n y v 
 

 

Készült: Heves város Önkormányzat Képviselő-testületének 2012. március 30-án (péntek) 

8.00 órai kezdettel megtartott rendkívüli üléséről.  

 

Az ülés helye: Heves Városháza 204-es tanácskozó terme 

 

Jelen vannak: Deli Miklós, Kis Tamás, Kozma Tamás, Krusper Éva, Szedlák Szabolcs 

képviselők                       

Csáki Zsigmond polgármester 

Balázs Ferenc alpolgármester (8.50-kor érkezett meg az ülésre) 

dr. Nagy Sándor Pénzügyi Bizottság elnöke 

Török János Oktatási és Szociálpolitikai Bizottság elnöke 

Vona László Jogi és Ügyrendi Bizottság elnöke  

Sárándi István Városfejlesztési Bizottság elnöke 

Szabó Sándor címzetes főjegyző 

Fehérné Kovács Katalin aljegyző 

Dr. Balázs Éva irodavezető 

Domján Róbert csoportvezető 

dr. Zemlényiné Bíró Judit intézményi referens 

Hallai Ferenc humánpolitikai és szervezési ügyintéző 

Besenyei Ferenc AVE Hevesi Városfenntartó Kft. ügyvezetője 

Vízer Zoltánné AVE Hevesi Városfenntartó Kft. munkatársa 

   

           

Csáki Zsigmond polgármester 

 

Köszöntötte a megjelenteket. A Képviselő-testület ülésén jelenlévő képviselők száma a jelenléti 

ív alapján 10 fő, Sveiczer Sándor tanácsnok jelezte távolmaradását.  Az ülés határozatképes.  

A mai napon 2 napirend kerül tárgyalásra.  

 

 

Napirend: 

 

 NAPIRENDI JAVASLAT BETERJESZTŐ 

1/  

 

Indítvány az OTP Bank NYrt-vel kötött folyószámlahitel 

szerződés meghosszabbítása tárgyában 

 

HATÁROZAT- EGYSZERŰ TÖBBSÉG 

 

Csáki Zsigmond 

polgármester 

2/  

 

Indítvány az AVE Hevesi Városfenntartó Kft. részére tagi 

kölcsön biztosítása tárgyában 

 

HATÁROZAT- EGYSZERŰ TÖBBSÉG 

 

Csáki Zsigmond 

polgármester 
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Csáki Zsigmond polgármester 

 

Kérte a képviselő-testület tagjait, hogy szavazzanak a napirendek elfogadásáról. 

 

A Képviselő-testület 10 igen szavazattal – egyhangúan - elfogadta a napirendi javaslatot.  

 

 

Napirendek tárgyalása 

 

 

1/ napirendi pont tárgya: Indítvány az OTP Bank NYrt-vel kötött folyószámlahitel szerződés 

meghosszabbítása tárgyában 

 

Beterjesztő: Csáki Zsigmond polgármester 

 

 

Csáki Zsigmond polgármester 

 

A Képviselő-testület 2012. március 28-i testületi ülésen tájékoztatást kapott az önkormányzat 

pénzügyi helyzetéről. A helyzet megoldódni látszik. Az OTP Bank Nyrt. jóváhagyta az 

önkormányzat folyószámlahitel szerződésének prolongációját, a bank cserébe vagy készpénzt, 

vagy ingatlanfedezetet kért. Elmondta, hogy a rendkívüli ülés azért hívta össze, mivel az 

ingatlanfedezet felajánlásához testületi felhatalmazás szükséges, illetve a Képviselő-testület 

Szervezeti és Működési Szabályzata értelmében a napirendi pontról a Pénzügyi Bizottság 

véleményét is ki kell kérnie. Bármelyik alternatíva mellett döntsön is a testület a folyószámla 

vezetés, illetve a köztisztviselők és a közalkalmazottak fizetése a következő 3 hónapban 

biztosított. Elmondta, hogy ezzel párhuzamosan folyik a közbeszerzési eljárás a számlavezető 

pénzintézet kiválasztására.  

 

 

Kérdések 

 

 

Kis Tamás képviselő 

 

2012. június 30-ig tudja-e rendezni az önkormányzat a közbeszerzést? Tájékoztatást kért a 

közbeszerzés jelenlegi állásáról. 

 

 

Csáki Zsigmond polgármester 

 

Az önkormányzat 2012. június 30-ig le tudja folytatni a közbeszerzést. Elmondta, hogy dr. 

Gémesi György a Magyar Önkormányzatok Szövetségének elnöke a tegnapi nap folyamán 

egyeztetett a polgármesterekkel a kialakult helyzetről. Polgármesterek véleménye az volt, 

hogy a jogszabályi változások súlyos károkat okoztak az önkormányzatok működésében és 

költségvetésében. Beszámolt arról, hogy 2012. március 26-án megváltozott az 

önkormányzatok pénzügyi gazdálkodásáról szóló törvény, ezt azért hangsúlyozta, mivel ez 

befolyásolja a közbeszerzési kiírást is. 
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Török János bizottsági elnök 

 

Elmondta, hogy az ülés előtt kiosztásra került egy ingatlan felsorolást tartalmazó anyag, 

amely az ingatlanok értékeket nem tartalmazza. Megkérdezte, hogy a hivatal az ingatlanokhoz 

tud-e értékeket rendelni. 

 

 

dr. Balázs Éva irodavezető 

 

Tájékoztató jelleggel került kiosztásra a táblázat. amely az OTP Bank Nyrt-nek az 

önkormányzat felé érkezett korábbi kérelme szerinti ingatlanokat tartalmazza. Elmondta, hogy 

az OTP Bank Nyrt. jelenlegi kérelmében nem jelölt meg ingatlant, csak értéket, ezért nem is 

szerepel az indítványban ingatlan megjelölés. 

 

 

Csáki Zsigmond polgármester 

 

Az OTP Bank Nyrt korábbi kérelme szerinti kimutatás nem képezi az indítvány mellékletét. 

Amennyiben az ingatlanfedezet mellett dönt a testület, akkor a kérelembe felsorolt ingatlanok 

közül lehet felajánlani ingatlanokat, lévén, hogy az OTP Bank Nyrt. korábbi kérelmében ezek 

szerepeltek. 

 

 

Török János bizottsági elnök 

 

Amennyiben a testület az ingatlan fedezet felajánlása mellett döntene, szükséges lenne, hogy a 

képviselő-testület ismerje a kérelemben felsorolt ingatlanok értékét, melyből 100 millió forint 

értékű ingatlant fel kell ajánlania. A másik alternatíva elfogadása esetén szükségesnek tartja, 

hogy a testületet tájékoztassák, hogy a kért 50 millió forintot miből kívánja a hivatal 

biztosítani. 

  

 

Csáki Zsigmond polgármester 

 

Ismertetve lett a 2012. március 28-i testületi ülésen, hogy az önkormányzat rendelkezésére 

jelenleg körülbelül 200 millió forint áll, mely összeg a pályázati pénzekből és az 

adóbevételekből áll össze. Az ingatlanok értékbecsléséről már korábban kiosztásra került egy 

anyag. Az értékbecslés 2009-ben készült. Kérdéses az ingatlanok jelenlegi értéke, illetve, hogy 

az OTP Bank Nyrt. mennyire tartja az ingatlanokat. Amennyiben a testület az ingatlan fedezet 

felajánlása mellett dönt, meg kell határozni azokat az ingatlanokat is, amelyeket fel kíván 

ajánlani és az ingatlanok mellett szerepeltetni kell, hogy milyen értékben kívánja azt 

beszámítatni.  

 

 

dr. Balázs Éva irodavezető 

 

Elmondta, hogy azért nem tettek ingatlanra vonatkozó konkrét javaslatot, mivel a 

vagyongazdálkodási rendelet felülvizsgálása jelenleg is folyik, melyben 3 bizottsági elnök is 

részt vesz. A vagyongazdálkodási rendelet felülvizsgálása során megvizsgálják az ingatlanok 

érékét és forgalomképességét és ez alapján sorolják be az ingatlanokat különböző 
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kategóriákba. Az ingatlanok nyilvántartási összértéke: 469.649.000 forint. Megjegyezte, hogy 

az ingatlanok felsorolása a rendelet mellékletét képezi, az interneten mindenki számára 

elérhető. Jelenleg kezében tartja az önkormányzat törzsvagyonát tartalmazó dokumentumot, 

amennyiben Török János bizottsági elnöknek szüksége van a dokumentumra, azt 

rendelkezésére bocsátják. 

 

 

Csáki Zsigmond polgármester 

 

Török János bizottsági elnököt az OTP Bank Nyrt. kérelmében meghatározott ingatlanok 

értéke érdekli, erről kérne tájékoztatást. 

 

 

Domján Róbert csoportvezető 

 

A Képviselő-testület által kiosztásra került listán található ingatlanok becsült értéke 

körülbelül 470 millió forint. Forgalmi értéket nem tud meghatározni. 

 

 

dr. Nagy Sándor bizottsági elnök 

 

Megkérdezte, hogy jól érti-e, hogy az ülés előtt kiosztott listán szereplő ingatlanok 

nyilvántartási értéke körülbelül 470 millió forint. A Képviselő-testület feladata az, hogy a 

felsorolt ingatlanok közül kiválasszon 100 millió forint nyilvántartási értékű ingatlant? 

 

 

Csáki Zsigmond polgármester 

 

Amennyiben a képviselő-testület az ingatlan fedezet felajánlást választja az alternatívák közül, 

akkor az a feladata, hogy a felsorolt ingatlanok közül kiválasszon 100 millió forint 

nyilvántartási értéknek megfelelő ingatlant, amelyet az OTP Bank Nyrt. részére felajánl 

fedezetként.  

 

 

dr. Nagy Sándor bizottsági elnök 

 

Elmondta, hogy a tegnap délután értesült a rendkívüli ülés összehívásáról. A Pénzügyi 

Bizottság ülését a mai nap 7.30-ra hívta össze, melyen ketten jelentek meg, a többi bizottsági 

tag elfoglaltsága miatt nem tudott az ülésen részt venni. Megjegyezte, hogy a képviselő-

testület ülésen már Krusper Éva bizottsági tag is részt vesz, így kifejtheti véleményét. A 

Pénzügyi Bizottság 3 tagjának a véleménye alapján a Pénzügyi Bizottság javasolja, hogy az 

önkormányzat az OTP Bank Nyrt. részére ingatlan fedezet biztosítását vállalja. Javasolták, 

hogy ingatlan fedezetként jelöljék meg a „Bermuda háromszög”-et, a Szerelem Alfréd úti 

üzemet.  

 

 

Kis Tamás képviselő 

 

Elmondta, hogy az önkormányzat a „Bermuda háromszög”-et már a Penzió 17 Kft-nek is 

felajánlotta. Véleménye szerint amennyiben az önkormányzat rendelkezésére áll az 50 millió 
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forint és nem okoz azonnali fizetési problémákat, úgy inkább az 50 millió forint megfizetését 

támogatja. 

 

 

Török János bizottsági elnök 

 

Egyetért Kis Tamás képviselő véleményével, mely szerint az OTP Bank Nyrt. részére történő 

50 millió forint megfizetését preferálja. Véleménye szerint az ingatlanok felértékelése hosszú 

folyamat.  

 

 

dr. Balázs Éva irodavezető 

 

Az önkormányzat számlaegyenlege jelenleg 133.133.000 forint, amely az adóbevételből 

elkülönített számlán áll rendelkezésre. A pályázatokhoz 78 millió forintot különítettek el 

célhoz kötött támogatásként. A ki nem fizetett munkabér és segély összege 74 millió forint, 

mely levonását követően az önkormányzat számláján 59 millió forint marad. 

 

 

Csáki Zsigmond polgármester 

 

Elhangzott, hogy a munkabér és segély kifizetését követően 59 millió forint marad az 

önkormányzat számláján, ebből az önkormányzat 50 millió forintot ki tud fizetni az OTP Bank 

Nyrt. részére. A másik verzió esetén meg kellene határozni a lehetséges ingatlankört. Az OTP 

nem értékbecslés alapján kéri az ingatlanok megjelölését, hanem nagyságrend megjelölése 

alapján. Olyan lehetősége is van a Képviselő-testületnek, hogy megjelölik ingatlanfedezetnek 

az említett 3 ingatlant, és ha azt az OTP Bank Nyrt. nem fogadja el, akkor még mindig 

lehetősége van a készpénz kifizetésre. 

 

 

dr. Nagy Sándor bizottsági elnök 

 

Fontosnak tartja a bank és az önkormányzat közötti megegyezést, ha a mai napon nem sikerül 

megegyezésre jutni a bankkal, akkor a hitelszerződés lejártát követően a bank az 

önkormányzat számláján lévő pénzt leemeli. Az OTP Bank Nyrt. javaslatát engedékenynek 

találta. Az ingatlan felsorolást tartalmazó lista nyilvántartási értéke körülbelül 470 millió 

forint, ebből kell a testületnek kiválasztania 100 millió forint nyilvántartási értéknek 

megfelelő ingatlant, amelyet a bank részére felajánl. Javasolta, hogy az felajánlásra kínált 

ingatlanok között ne szerepeljen a kemping, a piac és a strand.  Javasolta, hogy az ügyben 

illetékes személyt hatalmazza fel a testület, hogy egyezzen meg a bankkal a lehető legkevesebb 

vagyon felajánlásával. Hangsúlyozta, hogy az ingatlan fedezetként való felajánlása csak 

jelzálogjog bejegyzését jelenti. A készpénz felajánlást elfogadhatatlannak tartja. 

 

 

Kis Tamás képviselő 

 

Jelzálogjog bejegyeztetése kvázi a vagyonátadást jelent. Véleménye szerint jelzésértékű lehet 

a készpénz kifizetése az OTP Bank Nyrt. számára. Fenntartja álláspontját, mely szerint a 

készpénz kifizetést kellene a testületnek választani. 
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Csáki Zsigmond polgármester 

 

Javasolta, hogy vegyék ki a felajánlani kívánt ingatlanok közül azokat a szántókat, amelyeken 

munkahelyteremtő beruházás valósulhat meg.  

Elmondta, hogy az ingatlan fedezettel nyernének 3 hónapot. Ha az önkormányzatnak nem lesz 

számlavezető pénzintézete, akkor az ingatlanok értéke már lényegtelen lesz, illetve az is, hogy 

mit szeretek volna az ingatlanokkal. A város, amennyiben eladásra kínálná ingatlanjait, a 

meghirdetett ingatlanokból sem számíthatna egy hamar bevételre.  

Véleménye szerint, ha a testület a készpénzfizetést választja, akkor a város mozgástere 

beszűkül. Az a pénzintézet, amelyik vállalja Heves Város Önkormányzat számlavezetését, az 

azt is vállalja, hogy a város korábbi számlavezető pénzintézetének követelését, azaz a 300 

millió forint kifizetését teljesíti, és az ingatlanokról ekkor lekerülhet a jelzálogjog. Nyílván a 

leendő számlavezető pénzintézet részéről is meghatározásra kerül biztosíték. Elmondta, hogy 

lehetségesnek tartja, hogy a jövőben bevétel származhat a Középiskolából, vagy a szociális 

intézményekből.  

Megkérdezte, hogy egyetért-e a testület azzal, hogy az ülést követően az OTP Bank Nyrt. 

részére küldenek egy levelet, melyben a fedezetként megjelölt ingatlanok mellett szerepeltetik 

a könyv szerinti értéket is, ha ez nem elégítené ki az OTP Bank Nyrt.-t, akkor még mindig 

lehetőség volna a készpénz kifizetésre. 

 

 

dr. Balázs Éva irodavezető 

 

Megerősítette, hogy az önkormányzat számláján jelenleg 59 millió forint van, az első féléves 

adóbevételek beérkeztek, 2012. április folyamán nem számítanak bevételre, viszont így az 

áprilisi bér kifizetések realizálása lehetetlen.  

 

 

Csáki Zsigmond polgármester 

 

Javasolta, hogy a listában szereplő ingatlanok közül kerüljön ki a kemping, a piac, a strand és 

azok a szántók, melyeken munkahelyteremtő beruházás valósulhat meg. A listán szereplő 

többi ingatlan könyvszerinti értéken kerülne felajánlásra az OTP Nyrt. részére. Ha az OTP 

Bank Nyrt. ezen felajánlást nem fogadja el, akkor még mindig lehetőség van a készpénz 

kifizetésre. 

 

 

dr. Nagy Sándor bizottsági elnök 

 

Csáki Zsigmond polgármester javaslatát úgy értette, hogy listán szereplő ingatlanok közül 

kikerül a kemping, a piac, a strand és azok a szántók melyeken munkahelyteremtő beruházás 

valósulhat meg. A listán szereplő többi ingatlan könyvszerinti értéken felajánlásra kerülne az 

OTP Nyrt. részére, aki az ingatlanok közül 100 millió forint nyilvántartási értéknek megfelelő 

ingatlant kiválaszt. 

 

 

Csáki Zsigmond polgármester 

 

Javasolta, hogy a listában szereplő ingatlanok közül kerüljön ki a kemping, a piac, a strand és 

azok a szántók, melyeken munkahelyteremtő beruházás valósulhat meg. A listán szereplő 
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többi ingatlan könyvszerinti értéken kerüljön felajánlásra az OTP Nyrt. részére, aki az 

ingatlanok közül 100 millió forint nyilvántartási értéknek megfelelő ingatlant kiválaszt. 

 

Kérte a Képviselő-testület tagjait, hogy szavazzanak a dr. Nagy Sándor bizottsági elnök és 

Csáki Zsigmond polgármester közös módosító javaslatáról, mely szerint listában szereplő 

ingatlanok közül kerüljön ki a kemping, a piac, a strand és azok a szántók, melyeken 

munkahelyteremtő beruházás valósulhat meg. A listán szereplő többi ingatlan könyvszerinti 

értéken kerüljön felajánlásra az OTP Nyrt. részére, aki az ingatlanok közül 100 millió forint 

nyilvántartási értéknek megfelelő ingatlant kiválaszt. 

 

Heves Város Önkormányzat Képviselő-testülete 6 igen, 3 nem szavazattal, 1 tartózkodás 

mellett az alábbi határozatot hozta: 

 

46/2012. (III. 30) önkormányzati határozat 

 

Heves Város Önkormányzat Képviselő-testülete Heves 

Város Önkormányzat OTP Bank Nyrt-nél lévő 

folyószámlahitelét 2012. június 30-ig meghosszabbítatja 

azzal, hogy pótlólagos fedezetként 100 millió Ft 

nyilvántartási értékű ingatlanfedezet biztosít a 

következő ingatlanokból: 

 

109/   / / Beépítetlen terület Vértanú u. 

1299/   / / Beépítetlen terület Móricz Zsigmond u. 

3379/   / / Beépítetlen terület Vágóhídi dűlő 

1424/  2/ / Irodaház Fő út 10. 

1424/  7/ / Irodaház Fő út 10. 

1425/   / / Lakás Fő út 12. 

1778/   / / Lakóház, udvar Kolozsvári út 10. 

1394/   / / Lakóház, udvar Fő út 37. 

275/   / / Lakóház, udvar Bethlen G. 12. 

0530/  2/ / Vásártér  

 

Felelős: Csáki Zsigmond polgármester 

Határidő: OTP értesítése azonnal 

                  jelentéstétel 2012. április 26. 

  

 

 

2/ napirendi pont tárgya: Indítvány az AVE Hevesi Városfenntartó Kft. részére tagi kölcsön 

biztosítása tárgyában 

  

Beterjesztő: Csáki Zsigmond polgármester 

 

Kérdések 

 

Kis Tamás képviselő 

Miből keletkezett az AVE Hevesi Városfenntartó Kft kint levősége? Várható-e, hogy az AVE 

Magyarország megadja ezt a tagi kölcsönt a hevesi városfenntartónak?  
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Besenyei Ferenc ügyvezető 

 

A 20 millió forint tagi kölcsön célirányosan érkezik a Kft.-hez, az összeget tovább utalnák 

ahhoz a céghez, amelytől a gépjárműveit az AVE csoport vásárolja. Tartozásuk 2010. évben 

keletkezett, amikor két gépjármű érkezett a cégükhöz. Jelenleg a Kft.-nek a cég felé 39 millió 

forint a tartozása, a kért 20 millió forint tagi kölcsön ezt az összeget csökkentené. 

 

 

Csáki Zsigmond polgármester 

 

Az AVE Hevesi Városfenntartó Kft.-nek jelentős kint levősége van. Véleménye szerint 

valamilyen megoldást kell találni a probléma kezelésére. Az AVE Hevesi Városfenntartó Kft. 

részéről az a megoldási javaslat érkezett, hogy az önkormányzat hozzájárulását kéri tagi 

kölcsönhöz, és ahogy az önkormányzatok rendezik a Kft. felé kint levőségeiket, az AVE Hevesi 

Városfenntartó Kft. is visszapótolja a 20 millió forintos tagi kölcsönt. 

 

 

Kis Tamás képviselő 

 

Megállapította, hogy a probléma a bevételek területén jelentkezett. Megkérdezte, hogy ki volt 

az, aki nem fizette ki az AVE Hevesi Városfenntartó Kft.-t. Van-e remény arra, hogy az AVE 

Hevesi Városfenntartó Kft. beszedi ezeket a kintlévőségeit? Milyen lépések tettek a kint 

lévőségek beszedése érdekében? 

 

 

8.50-kor Balázs Ferenc alpolgármester megérkezett az ülésre. A jelenlévő képviselők száma 

11 fő.  

 

 

Besenyei Ferenc ügyvezető 

 

A kint levőségeket lakossági és önkormányzati típusú kint levőségekre bontaná. Az AVE 

Hevesi Városfenntartó Kft. a lakossági kint lévőségek behajtásával megbízott egy céget, 

illetve jogszabály kimondja, hogy 90 nap elteltével jegyzői hatáskörben történik a behajtás, ez 

jelenleg folyamatban van. Az önkormányzati kintlévőségek kapcsolatosan beszámolt arról, 

hogy az AVE Hevesi Városfenntartó Kft. és Verpelét között jelenleg egy peres eljárás folyik, 

amennyiben az AVE Hevesi Városfenntartó Kft. részére kedvező döntés születik áprilisban, 

úgy az ügy precedensnek fog számítani. Pozitívnak találja az ügy hátterét. 

 

 

Török János bizottsági elnök 

 

Mi történik akkor, ha a kint levőségeket még sem sikerül behajtani?  

 

 

Besenyei Ferenc ügyvezető 

 

AVE Magyarország Kft. felől 460 millió forint tagi kölcsön érkezett már, ezek a tagi 

kölcsönök mind rövid lejáratú tagi kölcsönnek minősültek, ezek évente meg lettek újítva. Ha a 
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kért 20 millió forintot az évben nem sikerül visszafizetnie a cégnek, akkor következő év 

januárjában megújítják, mint a többi tagi kölcsönt.  

  

 

Krusper Éva képviselő 

 

Ha a tagi kölcsönt nem tudja az AVE Hevesi Városfenntartó Kft. visszafizetni, akkor az a 

városra átszáll?  

 

 

Besenyei Ferenc ügyvezető 

 

A tagi kölcsön nem száll át az önkormányzatra, a tagi kölcsön a Kft. tartozása a tulajdonos 

felé. 

 

 

Krusper Éva képviselő 

 

A Kft. 45 %-a Heves Város Önkormányzat tulajdona, akkor a városnak is lesz tartozása. A 20 

millió forint 45 %-áig nem a városnak kell jótállni? 

 

 

Szabó Sándor jegyző 

 

A Képviselő-testületnek az ülésen arról kell dönteni, hogy ad-e felhatalmazást a polgármester 

részére, hogy a taggyűlésen a tagi kölcsön felvétele mellett szavazzon. Elmondta, hogy az 

AVE Hevesi Városfenntartó Kft. korlátolt felelősségű társaságként működik. 

 

 

dr. Balázs Éva irodavezető 

 

A korlátolt felelősségű társaságnál a bevitt vagyon erejéig felel a tulajdonos. Az üzletrész 

értékét befolyásolhatja az, hogy mennyi kötelezettsége, vagy bevétele van az adott cégnek. 

 

 

Csáki Zsigmond polgármester 

 

Elmondta, hogy jövő héten Ausztriában az AVE Energia AG vezérigazgatójával folytat 

egyeztetést a hulladékgazdálkodás jövőjéről. A társasági szerződés lehetővé teszi, hogy a 

polgármester az ügyben döntést hozzon, azonban szerette volna, ha a testület is állást foglal.  

Megismételte, hogy folyamatos a tagi kölcsön. Jelen esetben a tagi kölcsön konkrét célra 

fordítódna, a visszapótlása a kintlévőségekből történne. Kérte, dr. Nagy Sándort, hogy a 

Pénzügyi Bizottság véleményét ossza meg a Képviselő-testülettel. 

 

 

Hozzászólások: 

 

dr. Nagy Sándor bizottsági elnök 

 

A Pénzügyi Bizottság támogatja az indítványt. 
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Török János bizottsági elnök 

 

Ha összeadják a tagi kölcsönöket, akkor 446 millió tagi kölcsön érkezett az AVE-hez. Nem 

tudja, hogy a tagi kölcsönt, mire használták fel. Úgy véli, hogy az eddigi tagi kölcsönök 

felélésre kerültek, azért kell további 20 millió forint tagi kölcsön, hogy az adósságot fizetni 

tudja. Véleménye szerint az AVE Hevesi Városfenntartó Kft.-nek nincs 446 millió forint kint 

levősége. Véleménye szerint az AVE Hevesi Városfenntartó Kft. Heves város vagyonát már 

felélte. Megkérdezte, hogy egyáltalán kell-e még a képviselő-testületnek szavazni az ügyben. 

 

 

Csáki Zsigmond polgármester 

 

Elmondta, hogy a társaság taggyűlésén a polgármesternek szavaznia kell, nem szeretné, ha a 

testület ráhárítaná a felelősséget. Kéri a képviselő-testületet, hogy szavazzon a határozati 

javaslat elfogadásáról. 

 

 

Besenyei Ferenc ügyvezető 

 

Minden egyes tagi kölcsön célirányosan érkezett az AVE Hevesi Városfenntartó Kft-hez, nem 

kerül felélésre, hanem meghatározott célra költötte el a Kft., például gépjárművásárlásra, 

cégvásárlásra és eszközvásárlásra. Hangsúlyozta, hogy nem működésre használta fel az AVE 

Hevesi Városfenntartó Kft. a tagi kölcsönöket. 

 

 

Csáki Zsigmond polgármester 

 

Kérte a Képviselő-testület tagjait, hogy szavazzanak a határozati javaslatról. 

 

Heves Város Önkormányzat Képviselő-testülete 7 igen, 3 nem szavazattal, 1 tartózkodás 

mellett az alábbi határozatot hozta: 

 

47/2012. (III. 30) önkormányzati határozat 

 

Heves Város Önkormányzata, mint az AVE Hevesi 

Városfenntartó Kft. tagja, a társasági szerződés 

VIII. Fejezetének 4.1. és 4.2./ pontja alapján 

hozzájárulását adja ahhoz, hogy az AVE 

Magyarország Kft. tag az AVE Hevesi 

Városfenntartó Kft. kint levőségeire tekintettel 20 

millió forint összegű tagi kölcsönt biztosítson a 

társaság számára a mellékelten csatolt 

Kölcsönszerződésben foglalt tartalommal. 

 

A tagi kölcsön kamata 1 havi bubor + 2 %, 

visszafizetési határideje pedig 2012. december 31. 

napja, és a jelen határozat mindhárom tag által 

történő elfogadását követően 8 napon belül fizeti ki 

a teljes kölcsönösszeget az AVE Magyarország Kft. 
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tag az AVE Hevesi Városfenntartó Kft. számlájára 

történő átutalással. 

 

Felelős: Csáki Zsigmond polgármester 

Határidő: azonnal, illetve jelentéstétel 2012. május 

31. 

 

 

Csáki Zsigmond polgármester 

 

Egyéb indítvány, hozzászólás nem lévén Csáki Zsigmond polgármester a képviselő-testület 

ülését 9 órakor 06 perckor bezárta.  

 

Kmf. 

 

 

 

 

 

 

        Csáki Zsigmond     Szabó Sándor 

          polgármester címzetes főjegyző 
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A Képviselő-testület 2012. március 30-i rendkívüli ülésének szavazási eredményei 

Napirend előtti: napirend elfogadásáról szavazás 

 
1. Szavazás dr. Nagy Sándor bizottsági elnök és Csáki Zsigmond polgármester közös 

módosító javaslatáról, mely szerint listában szereplő ingatlanok közül kerüljön ki a kemping, 

a piac, a strand és azok a szántók, melyeken munkahelyteremtő beruházás valósulhat meg. A 

listán szereplő többi ingatlan könyvszerinti értéken kerüljön felajánlásra az OTP Nyrt. részére, 

aki az ingatlanok közül 100 millió forint nyilvántartási értéknek megfelelő ingatlant kiválaszt. 
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2. Szavazás az AVE Hevesi Városfenntartó Kft. részére tagi kölcsön biztosításáról 

 

 

 
 

 

 


